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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 42 
 

 

    От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 

18.08.2010 г.  /сряда/ от 12.00 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 

съветници. 

Отсъства общински съветник:  Пейчо Георгиев 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 23 общински 

съветници. 

 В хода на заседанието се включиха общинските съветници: Радостин 

Киров, Божинел Христов, Георги Димитров, Михаил Гигов, Иво Илиев, 

Калоян Монев, Стоян Стоянов, Стоянка Курдова, Валентина Френкева. 

 

 

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград, г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград, г-жа Ценка 

Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, служители от общинска 

администрация, кметове на населени места, журналисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 

населени места, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 

 Скъпи съграждани, 

 Предвид присъствието на  23 общински съветници в залата и съгласно 

чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет- Разград обявявам заседанието на Общински съвет Разград за 

открито. 

 

 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник Хами 

Хамиев. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Въпреки жаркия августовски ден днес отново ще спазим традицията и 

ще отправя от мое и от Ваше име поздрав към колегите общински 

съветници, които в предходния период са имали рожден ден. 

  

/Председателя поздрави Миле Милев, празнувал своя рожден ден на 01 

август и  Калоян Монев празнувал на 11 август. На 16 август рожден ден 

е празнувал и г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС - Разград /  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 Преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно 

нашият Правилник предварително сте запознати: 

 1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

 Има ли други предложения по така прочетения и запознат от Вас 

Дневен ред? 

 Няма. Преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 

 

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 

приема Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 
 

Преминаваме към изпълнение на дневния ред.  

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 
 

 Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – Кмет на Община Разград 

 Относно:  Изменение на бюджета на Община Разград за 2010 г. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев имате думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми общински съветници, 

На Вашето внимание е докладната записка, която предлагам за 

изменение на бюджета на общината за 2010г. 
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Със Закона за изменение и допълнение на Закона за държавните 

бюджети на РБ за 2010 г. от 23.07.2010 г. бяха намалени държавните 

трансфери за общините спрямо стойностите на 01.01.2010 г. За Община 

Разград това намаление е в размер на 1 040 404 лв., в т.ч. за делегираните 

от държавата дейности – 746 104 лв. и за местните дейности – 294 300 лв.  

В Указанията на МФ по съставянето и изпълнението на общинския 

бюджет, дадени с от 21.07.2010 г. са посочени две особености: 

Първо в размера на общата субсидия за делегираните от държавата 

дейности са включени средствата от извършените компенсирани промени, 

произтичащи от  променени натуралните показатели. За нашата община 

корекциите са във функция ”Образование” - намаление с 417 462 лв. и във 

функция ”Здравеопазване” – намаление с 1 644 лв. Реалното намаление от 

променените стандарти за делегираните от държавата дейности  в 

останалите функции ще е в размер на 326 998 лв.  

Второ в приходната част  на делегираните от държавата дейности се 

посочва частта от преходния остатък към 31.12.2009 г., която ще се ползва 

за финансиране на тези дейности. В частта ”Дофинансиране” следва да се 

планират само средствата, които ще се изразходват в делегираните от 

държавата дейности, с източник местни приходи. 

Предвид гореизложеното, реалното намаление ще бъде в размер на 

621 298 лв., които са разпределени както следва: 

 В приходната част: 

за делегираните от държавата дейности: 

       -  обща субсидия – 326 998 лв. 

за местните дейности: 

       - обща изравнителна субсидия – 225 300 лв.;  

       - трансфер за зимно поддържане и снегопочистване – 4 100 

лв.;  

       -  капиталова субсидия – 29 000 лв.; 

       -  капиталова субсидия за ремонт на пътища – 35 900 лв. 

В разходната част: 

за делегираните от държавата дейности: 

Функция ”Общи държавни служби” – 173 959 лв.,в т.ч.:        

  - дейност”Общинска администрация” – 173 959 лв.; 

Функция ”Здравеопазване” – 37 845 лв., като в тази сума се включва:        

  - дейност”Здравни кабинети в детски градини и училища” с 

минус 20 166 лв.; 

 -  дейност ”Детски ясли и млечни кухни” с минус 17 460 лв.; 

 -  дейност ”Други дейности по здравеопазването” с минус 219 лв.; 

Функция ”Почивно дело,култура, религиозни дейности” намалението 

е с минус 115 194 лв., като в т.ч. разбивката е :      
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  - дейност ”Музеи и галерии с национален и регионален 

характер” в минус 33 849 лв., от които за  Исторически музей 

27 237 лв. и ХГ”Проф.И.Петров” минус 6 602 лв. 

  -  дейност ”Библиотеки с национален и регионален характер” – в 

минус 40 285 лв.; 

 -  дейност ”Читалища” минус 41 069 лв. 

  за местните дейности: 

Функция”Общи държавни служби” – което касае: 

 -  дейност”Общинска администрация” с минус 11 300 лв.; 

Функция ”Образование”  с минус 45 000 лв., разбити съответно: 

- дейност ”Целодневни детски градини” минус 10 000 лв.; 

-   дейност ”Извънучилищни дейности” – 15 000 лв., по 5 000 

лв.за  УСШ, ЦУНТ и ЦРД  

- дейност ”Столове” /ОП”УСХПД/ с минус 14 000 лв. 

- дейност „Спортни училища” с минус 6 000 лв. 

Функция”Социално подпомагане и грижи” в минус са  20 000 лв. 

разбити съответно:        

- дейност”Домашен социален патронаж” минус 15 000 лв.; 

- дейност ”Клубове на пенсионери и инвалиди” минус 5 000 лв. 

Функция”Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда” 

в минус са 97 000 лв. лв.,в т.ч.:        

- дейност”Управление и контрол на дейностите по ЖС и 

териториалното развитие” с минус 10 000 лв., в т.ч. 

- дейност ”Водоснабдяване и канализация” минус 3 000 лв.; 

- дейност ”Осветление на улици и площади” минус 35 000 лв.; 

- дейност ”Изграждане, ремонт и поддържане на уличната мрежа” 

минус 1 000 лв.; 

- дейност ”Др. дейности по ЖС”  /капиталова субсидия от ДБ/ 

минус 29 000 лв.; 

- дейност ”Др.дейности по ЖС”  /текущи ремонти/ минус 4 000 

лв.; 

- дейност ”Управление и контрол на дейностите по опазване на 

околната среда” минус 5 000 лв.; 

- дейност ”Озеленяване” /ОП”Паркстрой/ минус 10 000 лв. 

Функция ”Почивно дело, култура, религиозни дейности” минус 46 000 

лв., които разбити обхващат:        

- дейност ”Спортни бази и спорт за всички” с минус 5 000 лв.; 

- дейност ”Оркестри и ансамбли” основно /Разградска 

филхармония/ минус 20 000 лв.; 

- дейност”Радиотранслационни възли” /Радио Разград/ минус 

6 000 лв.; 

- дейност ”Др.дейности по културата” минус 15 000 лв. 
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Функция ”Икономически дейности и услуги” с минус 70 000 лв. 

разбити по дейности:        

- дейност ”Др.дейности по селско и горско стопанство, лов и 

риболов”/ОП”Разградлес”/ минус 30 000 лв.; 

- дейност ”Служби и дейности по поддържане и ремонт на 

пътища” минус  40 000 лв., в т.ч.: 

Функция ”Некласифицирани разходи” 5 000 лв. лв., в т.ч.:        

- дейност ”Резерв” – 5 000 лв. 

 

 Това е разбивката, която е на Вашето внимание. Зачетох я тъй като се 

слуша и от гражданите на Общината. Предвид гореизложеното и на 

основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за 

общинските бюджети, във връзка с разпоредбите на Закона за изменение и 

допълнение на Закона за държавния бюджет на РБ за 2010 г.,  чл.33, ал.1 от 

Наредба №15 на Общински съвет - Разград за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет и условията и реда за поемането на 

общински дълг, предлага на Общински съвет – Разград да вземе следното 

Решение: Изменя Решение № 606 по Протокол № 34 от 29.01.2010 г. за 

приемане на уточнения план и отчета за 2009 г. и проекта за бюджет  за 

2010 г. както следва: 

 Параграф  1. Т.8 се изменя така: 

 8. Приема плана по бюджета за 2010 г. както следва: 

 8.1. По прихода                                    30 950 406 лв. 

 8.1.1. Приходи за делегирани държавни дейности           16 962 307 лв. 

        8.1.2. Приходи за общински дейности                           12 851 768 лв. 

 8.1.3. Приходи за дофинансиране на делегирани държавни дейности   

  1 136 331 лв. 

 По разхода                                                  30 950 406 лв. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги тази докладна записка беше разгледана почти във всички 

постоянни комисии. Ще започнем поредността като ще помоля г-жа 

Ангелова да докладва последна, като обобщаваща комисия. В ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол ще помоля г-н Захариев да ни запознае с 

решението. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Комисията с 6 гласа „ЗА”, 1 „против” и без „въздържали се” , приема 

докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Г-н Атанасов ще Ви помоля Вие да докладвате от комисията по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината тъй като го 

няма г-н Илиев. Ти ли ще докладваш /към г-н Неждет Хасанов/. 

Заповядайте колега да ни запознаете с решението. на ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности 

 

Г-н Неждет Хасанов – член на ПК 

Комисията по устройство и развитие на територията подкрепя 

докладната с 6 гласа „ЗА”, 1 „против” и  2 „въздържали се”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Хамиев, моля да ни запознаете с решението на ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 С 5 гласа „ЗА”, без „против” и 1 „въздържал се” комисията подкрепи 

докладната записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Решението на комисията по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване. Нейния Председател го няма, някой от 

членовете да ни запознае с решението. Не виждам. Комисията по 

образование и наука г-жо Монева заповядайте. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Комисията по образование и наука с 5 гласа „ЗА”, 1 „против” и 1 

„въздържал се” комисията подкрепя докладната записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Атанасов ще Ви помоля да ни запознаете с решението на ПК по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности. 

 

Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

Г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

   На 10 август 2010г. се проведе съвместно заседание на ПК по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности и на ПК за 

младежта, спорта и туризма. След разглеждане на докладната записка 

комисията по култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности с 5 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” подкрепя 

докладната записка. Комисията за младежта, спорта и туризма поради 

липса на кворум приема за информация докладната записка. Благодаря Ви. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Атанасов. Г-жо Ангелова да ни запознаете с 

решението на комисията по бюджет, финанси и икономическа политика. 

Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

Уважаеми г-н Председател, 

На 11 август комисията по бюджет разгледа обстойно предложения 

материал във връзка с актуализацията на бюджета. Разгледахме всички 

направени предложения от останалите ПК за изменения. Такова 

предложение имаше и от нашата комисия. След уточняване на тези 

изменения с вносителя, проекта за решение във вида в който днес ни е 

представен беше гласуван с 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали 

се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-жо Ангелова. Колеги имате възможност да зададете 

въпроси към вносителя. Заповядайте. Заповядайте д- р Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

Имам един доуточняващ въпрос. Колко са неданъчните приходи до 

31 юли предвид големите опашки, които са пред общината? Исках да 

попитам какво включва работното облекло на общинска администрация и 

на детските градини защото прави впечатление при разглеждане на 

докладната записка, че за общинска администрация се полагат за работно 

облекло 187 лв. и 85 ст. на човек а за детските градини 144,69 лв. на човек. 

И втория ми въпрос, колко е заплатата на Директор и Зам. директор на 

„Разград лес” и на един общ работник и колко съответно е подобна заплата 

в „Паркстрой”? Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Аз и да искам в момента не мога да и отговоря на г-жа Карагьозова, 

защото това означава засечка към 31. Не знам, г-н Цонев ако може да 

отговори за неданъчните приходи това, което беше първия въпрос на г-жа 

Карагьозова, събраните средства от такси и т.н. Тъй като не ми е задаван 

такъв въпрос, за да имам готовност, то трябва да се засече. 

По отношение на работното облекло, по какъв смисъл да Ви 

разбирам въпроса? 
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Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Значи ние имаме фирми. На нашите фирми работното облекло струва 

около 80 лв. на месец включвайки при нас специално два броя манти, 

престилки, чехли и грейки. И когато са по-голям брой персонал те се 

заявяват общо и се ползва и някаква отстъпка. Сумата от 187,85 лв. ми се 

стори много, но може би при Вас има някакви разходи за по-

представително облекло и за това исках да попитам какво точно включва 

работното облекло. Не съм и забелязала служителите на общинска 

администрация да ползват специално облекло. Това ми беше въпроса да го 

уточним, защото тези средства не са малко, от гледна точка на работодател 

питам аз. Защото за моята фирма не мога да заделя такива средства. Не е с 

някаква умисъл, може би им се полагат костюми или нещо друго, което да 

струва в такива размери наистина. В условия на криза ми се сториха малко, 

а за детските градини 145,69 лв., което ми се стори по вече. Това ако имате 

готовност. В крайна сметка бюджета вече е факт. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Първо тези средства които се полагат  за работно  облекло те са 

зададени в началото на годината и са реализирани. Така че в момента те не 

могат да влязат в схемата евентуално при актуализацията на бюджета. 

Второто което е поемам ангажимента да Ви отговоря писмено, защото в 

момента всичко това трябва да се даде, тук да кажем в момента каква е 

заплатата на работник в общинско предприятие, това е въпрос на сверка. 

 

Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Само да уточня защо задавам въпроса за „Паркстрой”, понеже в 

разпечатката, която имаме за ОП „Паркстрой” пише, че има 45 човека 

персонал. Фонд работна заплата средно се пада по 532 лв., а в разпечатката, 

която имаме за ОП „Разград лес” за 34 човека персонал се падат 1627,50 лв. 

не вярвам общите работници да получават тази сума пак казвам, че това е 

средно. Нали всички знаем приказката, че „един получил 5 кюфтета и 

работника 1 и средно е 3” и затова задавам този въпрос, защото ние в 

началото на увеличихме все пак трудовите разходи в „Паркстрой” с 

70 000лв., което в условия на криза малко смущава. Това ми бяха 

въпросите. Благодаря за отговорите.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Де да можеше да получават по 1000 и толкова лв. Това е нереално, 

защото ОП „Разград лес” работи на практика с набираема работна ръка 

през съответната година и фонда за тази набираема работна ръка той е в 

тези общите параметри. Вие ги изчислявате общия фонд на базата само на 

щатните бройки, които са. А в този фонд са освен щатните бройки и 
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всички други, които работят  по съответно граждански договори  в 

активния сезон от месец април. Това нещо също може да го получиш като 

информация, но не мога в момента да го предоставя. 

 

 

Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други колеги. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз имам един съвсем кратък въпрос. Може би е технически пропуск 

обаче в Протокола за публичното обсъждане, който сега ни е раздаден в 

предисторията му има „материалите  по проекта за актуализирания 

бюджет” какви предложения са постъпили на 10.08. до 11.08. 2010 г. и аз 

тук не виждам моето предложение за увеличаване с 20 000 лв. на бюджета 

на Симфоничния оркестър в Разград. Виждам всички други, но това 

предложение беше направено по време на заседанието на Комисията за 

Управление на общинската собственост, но не е отразено в протокола. 

Това тенденциозно ли е или е чисто техническа грешка? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това просто е не разграничаване на двете дейности, г-н Димитров. 

Този протокол отразява проведеното публично обсъждан, на  което и Вие 

присъствахте. Водихте си бележки не си вдигнахте ръката и не направихте 

предложение. Ако имате направено предложение, което е в комисия то 

трябва да бъде в Протокола, което е на  специализираната комисия. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Доуточняващ въпрос ли имате г-н Димитров? 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Така. Точно в този Протокол искам да зачета нещо: На 10.08. и 

11.08.2010 г. материалите по проекта за актуализиран бюджет бяха 

обсъдени в ПК към общинския съвет. Предложено бе да не се корегират 

бюджетите на кметствата  в часта за местните дейности, да се корегират с 

по-малко средства бюджетите на УСШ, ЦУТНТ и ЦРД за сметка на 

дофинансирането на Спортно училище-Разград, да се намалят с по-голяма 

сума средствата на улично осветление, да се усигурят средства за зимно 

поддържане и снегопочистване, да се увеличат приходите от данък върху 
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недвижимите имоти, други неданъчни приходи  и приходите от концессии 

и да се намалят приходите от данъка върху придобиване на имущество по 

възмезден начин. 

Когато  беше направено предложението за снегопочистването и 

зимно поддържане беше направено точно това предложение от мен, за 

увеличаване на бюджета с 20 000 лв. на Симфоничния оркестър, за да 

запазим културните институции на града, но явно това не е отразено в този 

Протокол. Благодаря Ви.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други желаещи да зададат въпроси към вносителя? 

Заповядайте г-н Братованов. 

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Тъй като разглеждаме бюджет в който приходите са намалени 

съответно са намалени и разходите. От прегледа който направих, от всички, 

почти всички пера и функции са си  направили сметка общинска 

администрация, намалили са и съответните разходи, но мен ме интересува 

все пак какви практически мерки предвижда все пак администрацията 

съвсем на кратко, за да реализира тези икономии, за да може до края на 

годината да няма не разплатени разходи. Просто сумата е много голяма, 

режат се трудови разходи, разходи за издръжка. Има ли нагласата 

общинската администрация и практически мерки, за да реализира тези 

икономии? И още едно въпросче имам, тъй като в комисиите преди повече 

от месец разисквахме въпроса за един приоритетен обект, за рентгена в 

ДКЦ, за който трябваше да подсигурим някакви средства за закупуването 

му до края на октомври. Виждам, че той е залегнат в капиталовите разходи 

в раздел приватизация, където  доколкото знам пари няма. Какво ще 

отговорите по този въпрос? Ще осигурим ли пари за рентгена и не е ли по-

удачно да бъдат прехвърлени тези средства в раздел „Общински средства”, 

за да може да се купи рентгена, за да не остане града без този апарат? 

Благодаря. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

По първия въпрос веднага ви отговарям. Както знаете още от 

октомври миналата година имаме мерки, които са утвърдени с моя подпис 

и по които работи общинската администрация. Във връзка с новата 

икономическа даденост има разработени мерки и на общинска 

администрация. Сега като излезе и  Решението на ОбС те ще бъдат 

парафирани с моя подпис. Изготвени  са мерките и по тях ще работи 

общинската администрация до края на бюджетната 2010г. то е невъзможно 

и обратното, защото в края на краищата освен тези чисто административни 

финансови подходи, които са залегнали с решението са необходими и 
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конкретни действия, за съжаление негативни с оглед влизане в 

параметрите на изменението на Закона. По отношение на рентгена пари 

няма. За съжаление пари просто няма. Тази година на базата реално на това, 

което днес Вие узаконявате с вашето решение, най-елементарен пример ще 

Ви дам. Само общинска администрация е отрязана с около 170 000 лв. и 

това е чист фонд, тъй като слушаме упреци и по отношение на 

административно обслужване и т.н.  при 750 лв. г-н Братованов, бруто 

възнаграждение това са служителите със средни възнаграждения в 

общинска администрация, за да го съкратим този недостиг аз трябва да 

съкратя 24 човека от общо 150 бройки, в които има 21 кмета, които не 

можеш да ги пипаш, не се съкращава никаква дейност и което означава, че 

тази дейност, която остава трябва да я преразпределяш и естествено всеки 

да поеме по 1/3 допълнително ангажименти без 1 ст. допълнително 

възнаграждение. Тази година, до края на годината този въпрос със 

съкращенията го избягваме на базата на икономията на фонд и на 

действията, които предприе общинска администрация по два дни да бъде в 

неплатен отпуск всеки един като се започне от Кмета до чистачката в 

общинска администрация и не само тук а и в останалите звена с оглед да ги 

балансираме тези недобори. Но ако това остане, което се реши сега с 

корекцията, ако остане като база за следващия бюджет за 2011 г. ще бъде  

ни много трудно включително и на Вас, когато ще трябва да балансираме и 

да вържем бюджета за 2011 г. Казвам го само като един пример, защото 

той касае наистина големите ограничения в разходите, които настъпват до 

края на бюджетната 2010 г. И няма как въпреки доброто ни желание 

действително да искаме да имаме рентген, не само рентген и асансьор, тук 

сме го коментирали, който вече няколко години не можем да го решим. 

Просто няма наличен свободен паричен ресурс. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. В тази връзка само да кажа, че до 10 

септември при Звеното трябва да се получат всички предложения от 

политическите групи, това беше решение с ръководителите, което касае 

промяна в нашия Правилник, за да направим една синхронизация и ние. 

Заповядайте г-н Братованов. 

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Само, просто по същия въпрос. Понеже говорим за приоритети аз 

гледам, че тук има един обект отопление и газификация на битова сграда в 

Спортен комплекс „Дянко Стефанов” по който са заложени 34 000 лв. от 

собствени бюджетни средства. Необходимо е. Но да видим дали едното 

или другото е по-необходимо. Затова ставаше въпрос. Дали да наредим 

рентгена преди това или след това. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги други желаещи за въпроси. Заповядайте г-н 

Атанасов. 

 

Г-н Георги  Атанасов - „Социалдемократи за Разград”  

Г-н Кмете,  

Вие споменахте преди малко във Вашето изказване, че са взети 

мерки във връзка с вземането на по два дни неплатен отпуск от 

общинските служители и това нещо е започнало още преди днешната сесия. 

Мое лично впечатление предполагам и на другите колеги  не само на 

общинските съветници, но и на всички граждани, които идват в общината 

за различен вид административни услуги, впечатлението е, че се образуват 

страшно големи опашки  пред Общината, пред Фронт офиса и т.н. Преди 

известно време не знам дали по същата причина, но вероятно има някаква 

причинна връзка една от Вашите служителки работеща на едно от тези 

работни места получи инсулт и за съжаление след това почина. Въпросът 

ми е свързан именно с това. Смятате ли, че тези организационни мерки, 

които сте приели не се отразяват не благоприятно на гражданите, на 

Вашите служители и на качеството на обслужване на общинска 

администрация и смятате ли по някакъв начин да подобрите 

административното обслужване на населението. Благодаря Ви.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз Ви благодаря за въпроса, но все пак г-н Председател ние в 

момента обсъждаме бюджет. Ако имате такива въпроси пускайте ми ги в 

писмен вид ще Ви отговарям или тук под формата на питания, но това не е 

в момента предмет на същината на докладната записка. Аз ще ти отговоря. 

Значи в момента 5 човека са служителите, които в момента работят долу 

във Фронт офиса. Там са тесни специалисти. Там не може да влезе друг от 

друго направление, защото се работи със специална материя, кодове и т.н. 

Тези 5 човека и те са живи същества. Да за съжаление една от жените 

почина може би и това да е допринесло не дай боже за нейната смърт, 

жената си имаше и други лични причини,  не това е предмет на анализа 

предполагам и на Вашето питане. Това е сезонен характер нека да го кажем 

в прав текст и хората да го знаят. В момента в продължение на месец и 

половина Вие виждате какво става и в околностите на общината, защото 

нашата опашка тя е свързана с другата опашка, която стои във връзка с 

подмяната на документи. В момента по 150 човека се редят пред 

Областната дирекция „Паспортна служба” а те, за да се редят там трябва да 

минат и през нас. И няма как да бъдат обслужени и да бъдат обслужени в 

рамките на една, две или три или пет минути, защото това са процедури. 

Те не могат да бъдат вършени на други места те се вършат само долу на 

тези компютри. А там за съжаление с този график, който имаме един 
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винаги е в разход. За това се получи. Смъртта беше не предвидено събитие, 

което създаде напрежение. Просто от един човек се лишихме и този въпрос 

беше решен в рамките на около две седмици, защото е назначен нов 

служител, който е работил в тази сфера. А допълнително сега привличаме 

и по един секретар от кметствата, които да вършат тази дейност, защото те 

са запознати, тя е сходна с техния предмет на дейност. Но аз не мога да 

обещая, че няма да има опашки и мога да Ви кажа кога ще свършат 

опашките. Опашките свършват след 9 септември, защото тогава е байряма 

и хората ще си заминат. Те просто си идват на гости, използват ситуацията 

и по стечение на обстоятелствата точно сега в този период изтичат основно 

5 годишните срокове за подмяна на паспорти и затова се получава. 

Десетгодишните, извинявам се. И за лични карти. Затова се получи това 

пренапрежение. Запомнете ми думите след 9 септември ще има ли опашки. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други? Г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Благодаря Ви г-н Председател. 

Имам два въпроса. Предложената актуализация част ли е от 

антикризисната мярка на общината, така и не можах да разбера и  ако може 

да ми се каже какъв е бил принципа при актуализиране на отделните 

видове дейности. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Актуализацията не може да бъде част от антикризисни мерки. 

Антикризисните мерки са следствие на извършената актуализация. Това са 

две съвсем различни неща. Актуализацията е на база промяна на Закона за 

бюджета на РБ, а мерките, това едно следствие. Това са допълнително 

набелязани мероприятия, които се вършат от общинската администрация 

по повод изпълнението на тази актуализация в бюджета. Аз мисля, че тук 

няма какво да обяснявам. Извинявам се за втория въпрос само. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Принципа, по който сте  актуализирали отделните видове дейности. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Принципа, принципа старали сме се да бъде балансиран на практика 

този недобор, който се очертава във всяка една от функциите, за да може 

да бъде нормално понесен от цялостния бюджет, респективно от 

съответните направления. Няма как само една функция да поеме недобора 

на останалите осем. Просто няма как да стане. 
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Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Доуточняващ. Защо не използвахте актуализацията да извършите и 

реформа в структурата изобщо на общината, т.е. да преработите Вашата 

антикризисни мярка тъй като този недостиг, който го има тази година явно 

догодина ще се отрази още повече и специално за принципа считам, че не е 

този начина по който да актуализирате средствата по отделните видове 

дейности.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз не виждам какво да отговарям.  Това сега въпрос ли е мнение. 

Защо не съм актуализирал как да разбирам структурата на общинската 

администрация, в този смисъл? 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Защо не използвахте актуализацията на бюджета, за да направите 

реформа не само в общинска администрация а и в структурите изобщо на 

Общината. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ама г-н Христов, тази реформа Вие я правите. Тази реформа не я 

прави Кмета и общинската администрация. Структура се променя от ОбС. 

Той е реалния собственик. Прави предложение. Ти затова си избран тук 

като общински съветник. 

/общински съветник Божинел Христов отговаря без микрофон/ 

Аз казах правете предложения. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, моля Ви се. Сега сме на въпроси после ще преминем към 

предложения, мнения и тогава ще разискваме. Заповядайте г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Благодаря г-н Председател, 

Колеги аз мисля, че Кмета го каза, но за хората на Общината трябва 

да стане ясно едно. Г-н Кмете, с предложеното решение за промяна на 

бюджета има ли закриване на общински дейности и общински звена? Това 

ми е въпроса. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Монев, неудобно ми е да ти отговоря на този въпрос. Ти си още 

повече юрист. Как става закриване на общински дейности, то ако го има 

ще го има тук в писмените документи.  

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 
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Г-н Председател, може ли доуточняващ въпрос? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Въпросът ми е, аз съвсем ми е ясно какво е решението, което се 

предлага, но хората, които ни слушат и ни гледат не им е ясно това нещо, 

нито имат текста на решението. Ще се опитам да обясня, че с всички тези 

мерки, които са предложени тук няма нито една, която да доведе до 

закриване на такива дейности и звена. Още повече имайки предвид 

условията, които ни постави Правителството на Републиката сега ние тук 

да променяме бюджети през средата на годината. Затова беше поставен 

въпроса а  не за нещо друго.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре, благодаря Ви. Колеги други въпроси? По същество и 

конкретно, защото преминаваме към мнения и предложения. Не виждам. 

Мнения и предложения. Колеги заповядайте. Конкретни предложения и 

мнения. Заповядайте г-н Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Само уточнявам, че г-н Иво Димитров не е правил предложение за 

увеличаване на бюджета на Симфоничния оркестър на заседанието на 

комисията на 11 август. Чета Протокола. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, мнения и предложения. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Възможно е предложението да е било направено на ТСУ, моля да 

бъде проверен Протокола и да се види кога, на ТСУ, точно така записано е 

на Протокола на ТСУ. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Колеги, мнения и предложения по материала, 

които е пред Вас има или няма ?  Заповядайте г-н Братованов. 

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Значи аз се връщам на моя въпрос и държа да променим източника 

на финансиране на доставката на  рентгеновия апарат да стане от 
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общински бюджетни средства а газификация на битовата сграда да стане 

от приватизацията. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Моля Ви писмено да направите това предложение. Заповядайте г-н 

Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

  Уважаеми г-н Председател,  

  Уважаеми дами и господа общински съветници, 

  Искам да кажа, че това е невъзможно за изпълнение предложение, 

тъй като газификацията е направена по договор от миналата година и 

платена в началото на тази година. Т.е. този обект е реализиран и няма 

начин как да стане. Значи парите са усвоени така, че това предложение 

просто е невъзможно и нереално за изпълнение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, доуточняващ въпрос към предложението и към Вашия 

отговор. 

 

Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

 Не чух какъв е въпроса. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 В отчета към 30 юни пише нула. Значи не е платено нищо. 

  /Г-н Братованов продължава въпроса без микрофон/ 

 

Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

 Значи има някаква грешка, която ще проверим. Има грешка, която ще 

проверим, може би е платено от друго място и газификация на стадиона. 

Изпълнена е миналата година и платено в началото на тази година, тази 

газификация. Това съм 100% сигурен. Друг е въпроса, че е възможно да е 

минало плащането от друга функция а не от тази.  

 

 /Г-н Пламен Братованов отново пита без микрофон/ 

 

 Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

 Ама тя е заложена в бюджета за 2010 г. Още веднъж казвам. Това е 

2010 г. бюджета, не е заложена отново. Точно може би финансовата 

операция е неправилна, за което благодаря за бележката ще проверим и ще 

изправим. Но това много добре го знам, че е платено като разход. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 



 17

Други  мнения и предложения колеги?  Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

/Г-н Димитров излиза на трибуната/ 

От тук искам, като говоря да Ви гледам така в лявата част на 

политическото пространство, в центъра и само ще започна с една малка 

вметка. Погледнете колко е часовника, за да ми минат десетте минути. 

Много ми хареса репликата, че най - накрая и аз да я чуя от устата на 

г-н Бояджиев, всичко свършва на 9 септември. До скоро всички знаехме, че 

всичко започва на 9 септември, най - накрая и Вие разбрахте кога свършва. 

Имаше един въпрос, какъв е принципа.  Принципа на съставяне беше 

изразен от г-жа Ангелова на 16.08.2010 г. на обсъждането. Много 

неприятна корекция, техническо намаление от тук 10% от там 10%. Това е 

принципа. Нали така казахте г-жо Ангелова? Така вече по същество 

започвам. Искам да характеризирам този бюджет, тази корекция на 

бюджета най –точно и дълго време исках да подбера думите, три са 

думите: „рекурентно, депресивно, разстройство”. Каква я мислехме, каква 

стана. Всички тук едва ли не с ръкопляскания приемахте бюджета на 

Общината. На обсъжданията всичко по мед и масло. Запазване 

тенденцията на финансова стабилизация. Това г-жа Ангелова, само че на 

20 януари 2010г.   Тук се прехвърля всичко на главата на Правителството, 

защото Държавата не давала пари. Отворете Приложение № 2 на бюджета, 

гледаме плана за 01.01.2010г. и предложението за нов план. Общи приходи 

на бюджета 30 698 013 лв. януари месец. Новия план е 30 950 406 лв., 

увеличен е 252 393 лв. не данъчните приходи на общината същото 

Приложение в началото на годината 8 790 026 лв., сега предложение 

8 901 157 лв. Разликата е 111 131 лв. плюс. Толкова за приходите. 

Увеличението е очевидно.  

Преминаваме разглеждането на бюджета на следващите Приложения 

№ 3.3 пред Вас. Общообразователни училища, държавни дейности 

7 804 985 лв., общо разходи предложения за актуализиран бюджет 

7 824 512 лв., плюс 19 527 лв. Пак увеличен бюджета, нали така г-н Цонев.  

 

 Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

Не си прав заблуждаваш хората. Не разбираш от бюджет. Не разбираш 

от бюджет и заблуждаваш хората. Има си правила. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ще имате възможност. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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Предучилищна подготовка на 6 – год. деца 100% държавни дейности. 

В началото на годината 40 232 лв. сега предложение 43 575 лв. плюс 3 343 

лв. Следващото № 3.3 други дейности по образованието от 90 819 лв. в 

началото на годината 226 634 лв. плюс 135 815 лв. програми за временна 

заетост, където препитание намират 288 заети лица по програмата, в 

началото на годината 191 103 лв. сега  191 103 лв. Държавата си е 

изпълнила задълженията и към тези 288 лица. Деца с умствена 

изостаналост с. Просторно 280 хил.лв. 281 хил. сега. Дом за възрастни с 

деменция 427 хил., 427 хил. сега.  Толкова за държавните дейности. Обаче 

отиваме на общинските там където общинската администрация, ОбС може 

пряко да влияе. Общо разходи 386 093 лв. за Домашен социален патронаж 

намалението е с 15 000 лв. Клубове за пенсионери и инвалиди 10 000лв. 

намаление с 5 000лв. там където ние можем да влияем. Други служби и 

дейности по осигуряване и подпомагане и държавните дейности са пак в 

тази функция запазили са се на 226 там където държавата има ангажимент 

никакво намаляване. 

Приложение № 3.6 БКС и Опазване на околната среда 5 мил. 881 хил. 

тук са 100% общински дейности, намалението 347 хил. естествени 

водоизточници и фонтани 16 000 лв. намаление 3 000лв. осветление на 

улиците от 265 000 лв. има намаление от 35 000 лв. Нали така г-н Цонев. 

На БКС и Опазване на околната среда Приложение № 3.6 там където са 

нашите фирми Чистота – общински дейности 100 % 2 273 544 лв. никаква 

корекция. Капиталови разходи 1 300 000 лв. никаква корекция. За 

културата където ние намаляваме драстично и където не искахте да 

приемете това предложение Симфоничния оркестър 20 000 лв. намаляване 

на бюджета и става 267 250 лв. Там където „Държавата Мащеха” се грижи 

Художествената галерия 100 % държавни дейности 244 518 лв. сега при 

план в началото на годината 46 120 лв. Увеличен е 198 298 лв. Толкова за 

намаляване на приходите в Общината. Икономически дейности и услуги, 

поддръжка и ремонт на пътища намаление с 40 000лв. общински дейности, 

и са станали с минус 40 000 лв. окончателно остават 325 956 лв. И не знам 

пак технически пропуск на съставителите на бюджета, но я няма стр. 24. 

погледнете си във Вашите свитъци, защото може би само при мен е това 

ако Вие имате 24 стр. това е доклада по дълга, в който много ясно се вижда 

къде е основата на големите проблеми на Община Разград. Предизборно в 

миналия мандат се изтеглиха едни непосилни кредити за гражданите на 

Разград, за да можем да се ударим в тавана и да кажем ние свършихме 

работа с 5 000 000 лв. Това е към 22.05.2006 г. 2006, 2007, 2008, 2009, края 

на 2010г. почти минават 5г.на нас продължава да ни тежи дълг в размер на 

3 405 289 лв. като за тази година трябва да върнем г-жо Ангелова, 828 000 

лв., като допълнително лихви 140 000 лв. лихви. Чисти пари, които трябва 

да се съберат от всеки един гражданин, за да върнем този борч с тия лихви 

140 000 лв. Толкова за прекия анализ на бюджета. 
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Бюджета е съставен според мен, като една каца без дъно. Колкото и да 

наливаме в нея това, което наливаме като пари ще изтича. И вместо да 

„набиете обръчите” г-н Бояджиев, на тези, които харчат и от където 

излизат Вие казвате сега ще сипваме с по-малки ведра. Колкото и малко да 

сложим то пак ще изтече. На Вас на предишните бюджети Ви подарявах 

колан да затягате разходите, подарявах Ви пожарогасители да гасите 

пожарите, които запалихте. Нищо. Явно не разбирате от деликатни 

намеци.Но докато не ги хванете за гушата няма да се оправим. Колкото и 

пари да вземете от гражданите, колкото и много да вдигаме данъци, такси, 

които плащат хората. Няма, тия пари отиват в бездънната каца, която в 

момента ще бъде гласувана и приета. Благодаря Ви, свършвам. 

В началото на мандата тук имаше едно реформаторско мнозинство, 

което правеше всичко по силите си да управи нещата в Общината. Вие 

положихте огромни усилия да го разпаднете, да  сформирате старото 

статукво, да го облечете във форма, която сега ще Ви гласува. То се опита 

да помете общината. До колко се справи хората ще преценят, но Вие 

новото мнозинство БСП, ДПС, АТАКА, направихте всичко възможно на 

метенето да свършите каквото можете. Затова аз сега Ви подарявам тук, 

няма да минете без подарък. 

АТАКА и ДПС, като работи „калхозница” дружно си гласувате и това 

се вижда от поименните гласувания.  

/към общински съветник, който говори без микрофон/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колега  Димитров, ще  Ви прекъсна. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Затова Ви подарявам нов  - подарък четири рола. Заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тия рола, те са за теб.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, приключихте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Защото то бива политическа демагогия, но тия хора, които те слушат 

не са толкова елементарни. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Чета цифрите, г-н Бояджиев. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ама четеш цифрите, „като дявола евангелието”. 

 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Може ли думата? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Защото това е абсолютна демагогия. Само една, хайде ще се въздържа. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Само да попитам изказване или реплика искате г-жо Ангелова? 

 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Изказване, реплика, всичко, което ми се полага. Защото няма как да не 

репликирам. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре, защото и г-н Цонев иска.  

 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Бях цитирана и нека първо да си кажа аз. Г-н Цонев не беше цитиран. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Съжалявам, че нямам този стил на изказ, за да говоря по същия начин, 

по който говори колегата Димитров. Но аз искам три неща, за които той 

цитира моето име, наистина да го репликирам. 

Да, това бяха моите думи на публичното обсъждане и съжалявам, че 

нямаше много от нашие съграждани, защото наистина актуализацията във 

вида и, в който ни е предложена е едно техническо отражение на 

намаление, което се извърши с промяната в Закона за държавния бюджет 

за 2010 г. 

Що се касае за цифрите, които той наистина посочва е жалко, че 

нашите съграждани и на никого не бива да се сърдим, че няма да го 

разберат по начина, по който трябва да бъдат тълкувани.  

Погледнете в Приложение № 2, г-н Димитров, че на позиция 

субвенции има 402 000 лв. допълнително дадени пари на  Общината, които 

не са само за Община Разград. Субвенциите се дават без да се планират и 

това техническо сравняване на цифрите, че уж Държавата ни е дала повече 

пари от колкото са планирани, защото Вие точно това казахте, се дължи на 

не планираните, но предоставени субвенции. Трябва да го обясним. Това 
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са превозите, парите, които държавата отпуска за привилегиите на 

определени групи, които пътуват. Това са субвенции, които се дават на 264 

Общини в България. Вижте си корекциите на бюджета, които са дадени в 

информацията за изпълнението на бюджета към  полугодието и щяхте да 

си отговорите поне на пет от разликите в цифрите, които ни посочвахте 

тук. Много съжалявам, че начина по който се опитвате да представяте и 

разработката и изпълнението на бюджета дава една абсолютно не точна 

информация, и не точен, не правилен, най-малкото не коректен анонс към 

нашите съграждани. В никакъв случай нито Общината, нито пък начинът 

по които е представен този бюджет не крие някакви уловки, за които Вие 

тук искате наистина с политически акцент да ги представите. Да, 

техническо намаление и Кмета обеща с мерки, които ще предложи в 

бюджет 2011 г. да се наложат някакви структурни промени, които ще 

доведат до намаление, тъй като бюджета за 2011г. ще стъпи поне в частта 

на Държавата на база на намалените стандарти. Не му е тук мястото по 

този начин да правим коментар върху това, което наистина се получи с 

актуализацията на бюджета, и не по този начин. 

 Що се касае за заема и за лихвите, толкова не коректно четете 

цифрите, че повече от това не може и да бъде. Дайте ми поне един пример 

за сключен кредит с 3,01 %  фиксирана лихва за целия период, която лихва 

се промени след гратисния период от една година от 3,1 за първата година 

на 3,6. Има ли банка, която може да ми каже, че с такъв фиксиран 

лихвен % за 5 годишен период ще отпусне сега кредит. И Вие 

непрекъснато давате за пример кредита, който сме вземали, че е грешка. 

Тази лихва, която посочвате в девета функция не е само за този кредит. 

Там имаме кредити от Фонд „Флаг”, там има суми, които не покриват само 

този стар кредит. Може ли 3,6 и нулеви лихви за обслужване на дълга, 

нулеви лихви за такси и ангажименти и т.н., аз мисля, че уверявам Ви, 

правили сме такова изследване в България няма такъв кредит, който да е 

теглен. Направете справка, има доста банки, които могат още в момента да 

ни репликират. Но няма кредит с фиксиран лихвен % 3,6 и с нулеви такси 

ангажимент и обслужване на дълга. Няма такъв кредит. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Заповядайте г-н Цонев. 

 /Общински съветник Иво Димитров говори без микрофон/ 

 Имаме право на две реплики и една. Добре,  заповядайте г-н Цонев.  

 

 Г-н Любомир Цонев  - Зам. кмет на Община Разград 

Благодаря.  

Уважаеми г-н Председател, 

Дами и господа общински съветници, 
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Доколкото си спомням съветника г-н Иво Димитров е вече трети 

мандат, втори ли си? Добре да не го повишавам. Втори мандат. Това е 

достатъчно, тъй като това са 7г. През тези седем години сте приемали 

седем бюджета и винаги е ставало въпрос и коментар за цифрите и за 

начина, по който се формира бюджета в края на годината и корекциите 

които настъпват. Г-жа Ангелова спомена за тези субвенции. Това са 

допълнително възникнали ангажименти, които Държавата по Закон е поела 

и по Наредби. Безплатни пътувания на лица, безплатни пътувания на 

ученици, безплатни закуски и други подобни. Това са средства, които 

училищата набират от предоставено имущество под наем или дарения и др., 

които допълнително идват, като не планирани в началото на годината, 

когато приемаме бюджета, проходи. Тези приходи се отразяват. Това не са 

допълнителни средства и корекции по начина, по който г-н Димитров Вие 

ги изразихте. Така, че това са дължими ангажименти на Държавата, които 

се изразяват в това субсидиране на тези дейности. Вие много не правилно 

цитирате за някакви увеличения от страна на Държавата, докато говорим 

за намаление и за намаление от страна на Общината. А по отношение на 

Художествената галерия, също е  не коректно. Ако погледнете внимателно 

ще видите  на какво се дължи това увеличение. Това е прехвърляне на един 

дължим и полагащ се към тази функция капиталов разход, който Общината 

е направила. Нищо друго. Издръжката на Художествената галерия също е 

намалена и не четете обяснителната част на записката, където пише с 

колко. Така, че с това завършвам, наистина жалко ще е ако си мислим, че 

Вие през тези 7 години не сте разбрали начина на структуриране и 

промени, които се правят в един годишен бюджет. Съжалявам. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз трябва да отговоря сега по ред. Първо на г-жа Ангелова. Г-жо 

Ангелова, ако за вас 3,5 % са някаква цифра, имагинерна такава, 3,5%, 

чушки зеле, грозде, килограми, ъгли не знам си какво може и да е малка. 

Когато обаче става въпрос на година тези 3,%% да правят 140 000 лв., лева 

изкарани с пот, труд, взети като данъци  от нашите съграждани съвсем 

друг добива вида на нашия спор. Отделно трябва да бъдат върнати, вярно е,  

828 000 лв. също потно изкарани левове за покриване на разходите и 

недейте да четете друго а Приложение 7 и това е само за този заем, който е 

теглен. Защото по другия, който казахте „Флаг” там разходите за лихви, 

които трябва да бъдат дадени там отново не в % а в левове правят 48 601 

лв. плюс тези 140 000 лв., които са по пет милионния кредит. Толкова за % 

- те, за кредитите и за сухата пара, която трябва сега ние да плащаме. 
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 Колкото до репликата на г-н Цонев. Г-н Цонев, аз винаги приемам 

много лековерно всичко което Вие ми кажете, знаете, че аз се съгласявам, 

защото такъв съм по природа, но това, което г-н Бояджиев каза аз съм си го 

оградил тук с червено, на публичното обсъждане. Всъщност извинявам се 

много г-н Бояджиев, това е реплика на г-н Цонев. Приемете така 

съжалението ми. Вие заявихте: Не разплатени разходи към края на 

годината, очакванията ще бъдат за 500 000 лв. така ли е г-н Цонев. Така е. 

Е за това става дума. Дали били дължими от Държавата, приемате всичко, 

което от Държавата трябва да дойде като спуснато с кошница и нещо което 

се полага така без да се задават никакви въпроси. Това се полага. А, че на 

нашите съграждани се полага улично осветление, там където намаляваме, 

там където ние сме длъжни да го осигурим. Защо не кажете, че в Разград и 

в селата ще бъде по-тъмно с приемането на този бюджет, защото 

съкращаваме разходи за улично осветление. Това, което ние трябва да 

направим. А това, което държавата трябва да направи се приема като 

константа, като даденост. Аз така го разбирам бюджета. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги продължаваме.Други желаещи, 

мнения, предложения. Колеги последно задавам въпроса и преминаваме 

към процедура гласуване. Заповядайте г-н Милев. 

 

 Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 

 Благодаря г-н Председателю, 

 Аз няма да влизам в тона на някои общински съветници, ние сме 

слушали тук и уличен чалгаджийски език. Обидно е не само за нас, ние да 

речем ще го преглътнем, но обидно е и за съгражданите ни. Съвсем 

отговорно трябва да се отнесем към тази корекция, която ще приемем на 

бюджета, така както предполагам отговорно се отнасят и на държавно ниво 

всички онези от, които зависи държавния бюджет. Знаете, че ситуацията е 

много тежка за всички. Знаете, че много хора чакат на реалния бизнес, г-н 

Димитров е от реалния бизнес и знае много добре колко трудно се правят 

пари а и не само той от тук присъстващите. Тежко е за цялата страна, 

тежко е и за общината. Аз съм доволен, обаче като гледам тук, бюджетите 

на кметствата по първоначалната справка, която ни беше раздадена имаше 

намаление от 2 до 4 %. Сега в последния вариант виждам, че намалението 

е под 1%. Явно са намерили допълнителни резерви,  ресурс, които е даден 

именно там, където е най-необходим. Ако погледнем в другите общини 

какво специално за осветлението въпроса, който беше зададен. Там 

включват два часа вечер след мръкване и след два часа изключват 

осветлението. Преди да са приели бюджетите. Идете в Община Лозница и 

вижте какво е. Може би им е по-трудно на хората, не могат да връзват, но 

са намерили решение. Така ще направим и ние. Винаги така съм се 
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чувствал обиден, когато се опитват да ни „натрият носа” веднъж беше 

предния мандат с ОКЦ, с театъра, сега с заема който взехме за ремонта на 

пътищата в града. Уникален шанс имахме да си оправим пътищата в нашия 

град. Ама уникален шанс и то не само в града, но и в прилежащите села на 

общината. Ето защо, най-малкото, най-малкото, ако не хвалим тази 

инициатива, тогава беше смелост, за Кмета. Ако не го хвалим за това, поне 

трябва да си мълчим. Без пари нищо не става естествено. Без лихви никой 

не дава кредит. Въпросът е за нивото на лихвите. Сигурно след някоя 

година ще се наложи отново да вземаме, защото ще изтекат 5, 6 г. и т.н. 

Ще са нужни допълнително средства за ремонт. Аз бих желал, макар и, да 

си разменят местата Кмета с г-н Димитров и да видим той как би решавал 

въпросите на Общината след две, три или пет години. Едно е да 

управляваш една фирма, друго е да управляваш Община, трето е да 

управляваш Държава. А що се отнася, обижда ме и популизма, който се 

опитва да се насажда тук. На най-болните места, забележете рентгена и 

второто Филхармонията.Ами всеки би могъл да каже и аз бих могъл да 

кажа и имам основание и ще се обоснова защо. Имам основание да кажа с 

чиста съвест да кажа задръжте с цената на всичко Филхармонията, дайте 

да си дадем заплатите, като общински съветници, за да не пипаме там. 

Защо? Бях студент и влизам в библиотеката, чета ежедневно. 

Разпоредителката вижда, че съм от Разград и изпъшква. Казва „ох, дъщеря 

ми я разпределят, беше 60 – те години, в Разград. Тоя загубен град, тоя 

загубен край, какво ще прави. Какво имате Вие в града?” Ами казвам 

имаме завод за антибиотици, имаме. „Не, не. ” – казва културни институти. 

И аз започвам Железни струни, театър имаме. Лицето и се прояснява. 

Филхармония имаме. „Ама имате ли Филхармония?” Да. Имаме. И знаете 

ли защо имаме? В гимназията в междучасията Директора, лека му пръст, 

Радоев идваше и казваше: Ученици нищо не разбирам от симфонична 

музика. Обаче идете организирали сме курсове. Симфоничния оркестър 

провежда обучение в театъра, идете послушайте може нищо да не 

разберете първия път. Но след това, като чуете „Деветата симфония ” на 

Бетовен, „Седмата симфония”, Чейковски и т.н. ще заобичате тази музика. 

Ами добре, не могат ли да направят някаква инициатива тези хора, които 

харчат 300 000 лв., ако не могат , внасят две хиляди тук ми подсказва г-жа 

Ангелова. Ако не могат дайте да  съберем 20 000 лв. и да им помогнем. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-н Милев. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Отново отговор на репликата. Благодаря Ви много.  
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 Г-н Милев, аз много уважавам Вашите изказвания и с интерес ги 

слушам, защото понякога въпреки, че не са свързани пряко с темата са 

доста интересни. Приказките, които ги казвате с удоволствие ги споделям 

с моите деца за съжаление те пораснаха и не им вярват. Относно този 

кредит прословут за улици,колко е навременен. Когато някъде Ви попитат 

какво имаме в Разград вече може да се похвалите, че имаме и „Паметник 

на победилия комунизъм” . Той може да победи само до някъде, защото 

голяма част от улиците бяха асфалтирани само до някъде. Така 

провокирате ме да кажа в околните села и само до домовете на някои 

общински съветници, които са гласували за този кредит. Но повярвайте ми 

много от хората се чудят защо беше дадено толкова пари за, толкова 

некачествено изпълнена и приета работа. Още повече, че веднага след като 

се изпълниха тези мероприятия и парите потънаха в асфалта, той започна 

да се копае тук, там, примерно по улица „Грънчарска” сигурно, за да 

търсят къде са потънали парите или за подземна инфраструктура, която 

трябваше да се изгради предварително. Много е лесно когато някой решава 

да тегли пари на заем с явното съзнание, че той ще изхарчи парите, но друг 

ще плати всичките тези задължения плюс лихвите. Това направихте в 

миналия мандат. И колкото и да се опитвате сега да оправдавате това 

глупаво действие и ненавременно, и половинчато на много места, то няма 

да намери наистина смислени аргументи и хората да го приемат. Те знаят, 

че бяха изпраскани едни пари, „Строй монтаж” усвои една голяма част, 

други фирми вместо тук да говорите да „затегнем обръчите” на този 

бюджет и да не се повтарят глупостите, които бяха правени в предишния 

мандат. Няма как да го направите, защото обръчите от Фирми са ваши. Аз 

разбирам това не желание за „затягане на обръчите”. Но трябва да бъде 

направено. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги, други? Няма. Прекратявам процедура мнения, 

предложения. Преминаваме към процедура гласуване. Няма конкретни 

предложения. Ще подложа на гласуване текста, който ни бе предложен от 

вносителя и е на Вашето внимание. Гласуването ще бъде и поименно, така 

че г-н Хамиев, пригответе се, отбележете какво гласуваме. Моля 

гласувайте. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

18. 08. 2010 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева   + 

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев Отсъства   

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова  +  

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 772 

 

 Съгласно разпоредбите на чл.18 от Закона за общинските 

бюджети /ЗОБ/,  при изменения в макроикономическите условия, 

възникване на неотложни потребности или други непредвидими 
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обстоятелства, настъпили през бюджетната година, общинският съвет 

актуализира бюджета по реда, по който е бил приет. 

 Предложен е актуализиран бюджет за 2010 г., приложен към 

настоящото решение. 

 Същият е изготвен  в съответствие със Закона за изменение и 

допълнение на Закона за държавния бюджет на РБ за 2010 г. и 

съобразно процедурата, регламентирана с чл.11, ал.6, чл.30, ал.4 от 

ЗОБ, чл.15 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за 

съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и 

условията и реда за поемането на общинския дълг, за което ще бъде 

приложен Протокол от публичното обсъждане от 11.08.2010 г. и обява, 

публикувана във вестниците “ЕКИП 7 от 04.08.2010 г., “Гледища” от 

04.08.2010 г.. и “Лудогорски вестник” от 04.08.2010 г. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети, във връзка с 

разпоредбите на Закона за изменение и допълнение на Закона за 

държавния бюджет на РБ за 2010 г.,  чл.33, ал.1 от Наредба №15 на 

Общински съвет - Разград за съставянето, изпълнението и отчитането 

на общинския бюджет и условията и реда за поемането на общински 

дълг, Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа 

„ЗА”, „против” - 3, „въздържали се” – 6, 

 

Р Е Ш И: 

 

      1. Изменя Решение № 606 по Протокол № 34 от 29.01.2010 г. за 

приемане на уточнения план и отчета за 2009 г. и проекта за бюджет  

за 2010 г. както следва: 

 § 1. Т.8 се изменя така: 

 8. Приема плана по бюджета за 2010 г. както следва: 

  8.1. По прихода                                         30 950 406 лв. 

/разпределени по  видове приходоизточници /”държавни трансфери” и 

“собствени приходи”/съгласно Приложение № 2, в т.ч. 

 8.1.1. Приходи за делегирани държавни дейности         16 962 307 лв. 

 8.1.1.1. Обща субсидия                                          15 225 738 лв. 

   8.1.1 2. Получени целеви трансфери/субвенции/            359 144 лв.                                                      

  8.1. 1. 3. Получени трансфери                                              191 103 лв. 

 8.1.1.4. Преходен остатък от 2009 г. от ДД                        1 186 322 лв.  

 /прехвърля се към ДД/                           

   8.1.2.  Приходи за общински дейности 12 851 768 лв. 
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   8.1.2.1. Данъчни приходи                                             2 645 000 лв. 

   8.1.2.2. Неданъчни приходи                                      8 901 157 лв. 

   8.1.2.3. Обща изравнителна субсидия                                     1 651 900 лв. 

   8.1.2.4. За зимно поддържане и снегопочистване 

            на общ.пътища                                                                       104 500 лв. 

   8.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи                      367 700 лв. 

   8.1.2.6. Получени целеви трансфери /субвенции/                       42 953 лв. 

   8.1.2.7.Получени трансфери                                                           19 247 лв. 

   8.1.2.8. Възстановен SG”ЕКСПРЕСБАНК”                            - 828 000 лв. 

   8.1.2.9. Временни безлихвени заеми                                       -1 367 720 лв. 

   8.1.2.10. Получен  врем.безлихвен заем от Фонд”ФЛАГ”   2 055 437 лв. 

   8.1.2.11. Лизингова вноска за автомобил                                    - 4 416 лв. 

   8.1.2.12. Преходен остатък от 2009 г.                                            91 756 лв.   

   8.1.2.13. Дофинансиране на делегирани държавни дейности - 827 746 

лв.  

   8.1.3.  Приходи за дофинансиране на делегирани държавни дейности   

  1 136 331 лв. 

   8.1.3.1. Преходен остатък  от 2009 г.                                 308 585 лв. 

   8.1.3.2. Собствени приходи на общината                                   613 719 лв. 

   8.1.3.3.Преотстъпени собствени приходи от учебни заведения, 

работещи по системата на  “делегирани бюджети”  в приход на 

бюджетите им                                                                                    214 027 лв. 

    8.2. По разхода                                                    30 950 406 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в Приложение 

№ 3/,  в т.ч. 

 - Разходи за делегирани държавни дейности                         16 962 307 лв.              

 /в т.ч. преходен остатък от 2009 г. от ДД / 

 - Разходи за дофинансиране на държавни дeйности              1 136 331 лв. 

 - Разходи за общински дейности                                   12 851 768 лв. 

    8.2.1. Разчет за финансиране на капиталовите разходи съгласно 

Приложение № 8; 

    8.2.2. Определя  резервиран  бюджетен кредит  по  ф-я  09  в  размер  

на  49 765 лв.              
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     8.2.4. Приема плана за 2010 год. по финансовите сметки на:  

ОП”Ученическо столово хранене и почивно дело” /Приложение № 7.1./, 

на ОП”Разградлес”  /Прилложение № 7.2./, на ОП “Паркстрой” 

/Приложение № 7.3./ 

      8.2.5. Приема обема на бюджета по кметства,  Приложение № 9; 

 

      2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и   Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

      Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
/Изменения бюджет за 2010г. с всички Приложения е приложен към Протокола/  

 

 Г-н Наско Анастасов- ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Председател, обяснение на отрицателен вот. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте. 

 

 Г-н Наско Анастасов- ПП „ГЕРБ” 

 Преди да бъде приет бюджета за 2010г. на Община Разград групата 

общински съветници на ПП „ГЕРБ” изрази становището си, че бюджет 

2010 г. на Община Разград е една антисоциална рамка, което в последствие 

се и видя. Анализа на предложението за корекция  на общи разходи и 

приходи в поглед показва намаление с половин  милион лева на планирани 

такива. Но детайлния анализ на предложението за корекция на бюджет 

2010г. по отделните функции обаче ясно показва, че планираните промени 

в бюджетната сметка са или не достатъчно мотивирани и предложени за 

обществено обсъждане пред група избрани граждани, или са удобни за 

постигане към 31 декември 2010г. с цел извличане на политически 

дивиденти и не само от вносителя на корекциите, но и от управляващото 

ОбС Разград мнозинство. 

 Същевременно в предложения проект за корекции на бюджет 2010г. и 

от анализа на изпълнението на разходната част към 30.06. разходите за 

външни услуги са с най-голямо относително тегло в общата сума на 

разходите  за издръжка, но по отделни и по под функции тези разходи са 

много добре маскирани в обща сума за издръжка. По-голяма част от 70, 

над 70 % от разходите за външни услуги усвоени ударно на полугодието, 

което се забелязва в приоритет на разходите в държавни дейности. Тази 

тенденция буди основателни съмнения за възможност за отклоняване на 

средства в неизвестна посока т.н. издръжка. 

 Уважаеми дами и господа на мнозинството, 
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 Ние при приемане на бюджет 2010г. насочихме Вашето внимание към 

неглежирането на социалната и образователна нужда на Разградска 

община. Тогава Вие с лека ръка приехте осигуряващия комфортен  разход 

бюджет, но дойде време когато се потвърдиха нашите очаквания. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте д-р Карагьозова. 

  

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Бояджиев, 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Гласувах против бюджета, защото смятам, че и както друг път съм 

споменавала ОбС само узаконява едни действия на общинска 

администрация. За съжаление всичко това минава проформа само, защото 

в ЗМСМА бюджета се приема и контролира от ОбС . Реално този бюджет 

предварително е програмиран, уговорен, както забелязахте този път не 

правих и предложения, защото след като всичко предварително е 

уговорено няма никакъв смисъл. За съжаление това не е само практика на 

Разградския ОбС, иначе  България до сега би се оправила. Само искам да 

подчертая, че правят впечатление много голяма част от разходите, които 

не са съкратени. Това, което ми направи впечатление в капиталовите 

разходи две компютърни системи за 20 000лв. едва ли не ще оборудваме 

компютърни системи за нас а не за „Паркстрой”. Въпреки промените за 

които говорим реално в общинска администрация и бюджета на Община 

Разград промени за последните 20г. няма и за това аз гласувах против този 

бюджет. Само да уточня, че като казвам общинска администрация визирам 

естествено ниво кметове, зам. кметове а не редовите служители, които 

както чухме преди малко работят за брутно възнаграждение от 750 лв., 

което реално означава, че получават  под 600 лв. заплата. Не визирам 

служителите, които са в общинска администрация. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. 

 

 

СТАТИЯ 2 

 

 Докладна записка  от Добрин Станчев Добрев, председател на 

Общински съвет Разград 
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 Относно : Промяна в състава на постоянни комисии към 

общинския съвет 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги както сте запознати с текста основание за това предложение са 

настъпилите промени в ОбС, а именно прекратяване правомощията на 

общинския съветник Огнян Досев Обрешков и избирането на следващия в 

съответната листа на ПП „ГЕРБ” г-н Тодор Симеонов Крушевски. 

 Промените, които предлагам на вашето внимание са следните: 

 Постоянна комисия по европейска интеграция и международно 

сътрудничество : освобождаване от състава на комисията общински 

съветник Огнян Досев Обрешков и включването в състава на комисията 

общинския съветник Тодор Симеонов Крушевски като член. 

 Следваща комисия това е  Постоянна комисия бюджет ,финанси и 

икономическа политика : освобождаването  на Огнян Досев Обрешков и 

включването  на общинския съветник Тодор Симеонов Крушевски като 

член. 

 Третата промяна касае Постоянната комисия по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол : 

отново освобождаването  от състава Огнян Досев Обрешков, включването  

на общинския съветник Тодор Симеонов Крушевски като член. 

Тази докладна записка беше разгледана в ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. Г-н 

Димитров, ще Ви помоля да запознаете Общинските съветници с 

решението на комисията. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

На 10 август  Комисията по законност разгледа докладната записка и 

с 5 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” я подкрепя и счита, че тя е 

законосъобразна и предлага на ОбС да я приеме. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги имате думата за въпроси. Не виждам 

Предложения, мнения по тази  докладната записка. Няма. Преминаваме 

към процедура по гласуване. Моля гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 773 
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Поради предсрочно прекратяване на пълномощията на 

общински съветник в състава на общинския съвет настъпиха 

персонални промени. Във връзка със заемане на длъжност, 

несъвместима със статута на общински съветник, г-н Огнян Досев 

Обрешков е подал молба за освобождаването му. Общинската 

избирателна комисия обяви за избран следващия в съответната листа 

г-н  Тодор Симеонов Крушевски. След полагане на клетва по смисъла 

на ЗМСМА той придобива всички права и отговорности на общински 

съветник, вкл. и участие в работата на постоянни комисии към 

общинския съвет. 

 В изпълнение на нормативните изисквания и устройствените 

правила за работа на общинския съвет промените в състава на 

постоянните комисии са от компетенциите на този орган. Решението 

се взема по предложение на неговия председател след предварително 

съгласуване с ръководителите на групите общински съветници. 

 Предвид изложеното и на основание чл. 21 т.1 ЗМСМА и чл. 28 ал. 

2 от Правилник за дейността на общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Общински съвет 

Разград, с 22 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

1. Извършва следните промени в състава на Постоянна комисия 

по европейска интеграция и международно сътрудничество : 

 

1.1. Освобождава от състава на комисията общински съветник 

Огнян Досев Обрешков. 

1.2. Включва в състава на комисията общински съветник Тодор 

Симеонов Крушевски като член. 

 

2. Извършва следните промени в Постоянна комисия 

бюджет ,финанси и икономическа политика : 

 

2.1. Освобождава от състава на комисията общински съветник 

Огнян Досев Обрешков. 

2.2. Включва в състава на комисията общински съветник Тодор 

Симеонов Крушевски като член. 

 

   3. Извършва следните промени в състава на Постоянна комисия 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол : 
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3.1. Освобождава от състава на комисията общински съветник 

Огнян Досев Обрешков. 

3.2. Включва в състава на комисията общински съветник Тодор 

Симеонов Крушевски като член. 

4. Решението да се изпрати на кмета на община Разград и на 

областния управител на област с административен център Разград в 

седемдневен срок от приемането му.  

 

 СТАТИЯ 3 

 

 Докладна записка от д-р Селиме  Касимова Карагьозова - Шакир 

Общински съветник от групата на ДПС 

 Относно:Изменение и допълнение на Наредба №14 за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Разград 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Д-р Карагьозова имате думата. 

  

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

  Уважаеми г-н Председател, 

  Уважаеми колеги, 

 Оттеглям докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 

СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Относно:  Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в него - „Хоризонт-Русе” АД 

гр. Русе. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Нямам допълнение към докладната записка. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Колеги тази докладна записка в ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол ще помоля г-н 

Захариев да ни запознае с решението. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Комисията с 5 гласа „ЗА”, 1 „против” и 1„въздържал се” , приема 

проекта. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Г-н Димитров да ни запознаете с решението на ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

От комисията по законност резултатите от гласуването са „ЗА” 

подкрепа 3 ,  „против” - 1 и „въздържали се” – 2. Тук искам само да 

допълня, че комисията се произнесе и на базата на решението на ОбС от 

предишната сесия когато с 23 гласа „За” без „против” и без „въздържали 

се ” беше подкрепена цена предложена от бюджетната комисия чрез 

нейния Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Тъй като цената в докладната записка е различна от тази, която бе 

гласувана, може би едно писмено предложение г-н Димитров или 

бюджетната комисия. Да, заповядайте г-жо Ангелова. 

 

Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

Не от името на бюджетната комисия г-н Председател, аз правя 

предложение за изменение в докладната записка по отношение на 

пазарната цена, като вместо 71 088 лв. както е посочено  в т. 1 от проекта, 

точка първа предлагам 103 185 лв. Това е цена, която е образувана на 

база 7 500 лв. на един декар. Искам, за да стане по - ясно да кажа какви са 

цените на еди декар по Наредбата, която е на МЗГ. Пазарната оценка за 

декар на такъв имот е 1035 лв. по данъчна оценка 4 134 лв. за еди декар. 

Предложената от оценителя пазарна оценка на база на достигната пазарна 

цена е 5 167 лв. аз предлагам 7 500 лв. за еди декар, което прави 103 185 лв. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви г-жо Ангелова. Колеги други предложения. Заповядайте 

д-р Карагьозова. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 
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По скоро въпрос г-н Председател. В днешния „Екип 7” има една 

публикация по повод тази докладна записка.  

Г-н Бояджиев, бихте ли внесли малко повече яснота относно тези 

публикации. Въпросът ми е породен и от факта, че ние имаме Решение на 

ОбС  за предишни такива продажби в местността „Пчелина” и пак от 

пресата знаем, че има заведено дело в Страстбург срещу ОбС  за нашите 

решения. Другия мотив по който задавам този въпрос е, че в момента текат 

разследвания около Черноморието по подобен проблем. Кое налага 

спешното повторно внасяне на тази докладна? Благодаря. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

На кое да отговоря сега? Защото аз не знам какво пише, не съм чел 

вестника днес. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Значи във вестника пише,че има подадена жалба от НПО и не отдавна 

зам. - окръжния прокурор Милена Пенчикова отказва да разследва бившия 

Областен Управител Наско Анастасов за скандала с тази продажба. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И аз какво трябва да отговоря. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Защо я внасяте пак? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Кое? 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Тази докладна записка. Тя касае и Вас. Вие много добре сте запознат с 

отказа. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Защото има искане от фирмата, която е записана в докладната записка. 

От кого е статията? 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

Кое налага спешно да го внесете отново? Това е в „Екип 7” от 

днешния брой. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

От кого е статията? 
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 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

От Георги Милков е статията. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Обърни се към Георги Милков, той ти е приятел. Така, че ще ти даде 

отговор. Никакъв проблем няма да имаш. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Аз имам много приятели обаче докладната я внасяте Вие и бързате. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Докладната, не виждам, какво общо има с Георги Милков в момента? 

А защо я внасям, защото ми трябват пари. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

 100 000 лв. ще решат ли проблема с „Пчелина”  при условие, че 

застроената площ няколко пъти е разговаряно, че е много по-малко от 

колкото продаваме. Те имат няколко декара застроена площ а ние им 

продаваме 13 декара. Защо им продаваме толкова голям парцел? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Толкова е терена по кадастрална карта. 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Същият проблем в момента знаете, че го има по Черноморието. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Проблема по Черноморието г-жо Карагьозова касае заменки, 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Да и Вие разпродавате единственото място за отдих на разградските 

граждани. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги,  ще моля Ви полемиката да не бъде чак толкова разширена. 

Конкретен въпрос - отговор. Други желаещи да зададат въпроси. Няма. 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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 Аз имам два въпроса. Единия е съвсем уточняващ във Вашата реплика 

„защото ми трябват пари” имате предвид на общинска администрация 

трябват пари, нали г-н Бояджиев? 

 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Иначе ако ми трябват има кредити. Аз от там си ги получавам г-н 

Димитров, ако Вие ги получавате от друго място. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Понеже стана много двусмислено, за да няма тук в залата двусмислие. 

И другото обаче казахте, че няма произнасяне. На предишната сесия на 

ОбС , се произнесохме по тази докладна записка, като не я прие. Сега 

обаче на следващата Вие отново я внасяте. Та въпроса ми е ако и сега не 

бъде удовлетворено искането на „Хоризонт - Русе”, което  правят чрез  Вас 

като вносител ще има ли и трети път, четвърти , пети път да я внасяте тази 

докладна записка, докато най-накрая съумеете да организирате 

мнозинството, което да я подкрепи. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Г-н Димитров, ние в момента сме в заседание, обсъжда се в момента, 

ще я гласувате, пък какво ще бъде по-нататък аз не мога да ти кажа ще я 

има ли няма ли да има. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз зададох въпроса ако не се приеме ще я внесете ли трети път. Това 

ми беше въпроса. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Това не изобщо предмет в момента на обсъждане. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Интересен е въпроса, защото някой път.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Мисля, че ти отговорих много точно и ясно. Ти малко трудно ги 

хващаш нещата, но си е твой проблем.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 



 38

 Други въпроси колеги. Няма. Предложения и мнения. Ще Ви помоля 

да бъдете конкретни. Предложения и мнения по тази докладна записка. 

Имаме до сега едно постъпило предложение конкретно от г-жа Ангелова. 

Други. Няма. Преминаваме към гласуване на първото и единствено 

постъпило предложение от г-жа Ангелова, ще Ви го зачета отново. 

Пазарната цена  от 71 088 лв. да се увеличи на 103 185 лв. Процедура 

гласуване, моля гласувайте. 

 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 6, се 

приема предложението на г-жа Ангелова за промяна в текста по тази 

докладна записка. 

 

 Поставям на гласуване докладната записка с направеното току що и 

прието от нас изменение. Моля гласувайте. 

 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

18. 08. 2010 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева   + 

5. Георги Димитров Георгиев   + 

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов   + 

13. Калоян Руменов Монев Не участва   

14. Миле Димитров Милев Не участва   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев Отсъства   

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 
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23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев  +  

25. Селиме Касимова Карагьозова   + 

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова   + 

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 774 

 

„ХОРИЗОНТ - РУСЕ” АД гр. Русе е собственик на пет 

функционално свързани сгради  с предназначение за курортно-

туристическа дейност, съгласно договор №25/22.07.2009г. за продажба 

на недвижим имот-частна държавна собственост. Сградите се намират 

в имот - частна общинска собственост, представляващ поземлен имот 

№61710.816.813 с площ 13758,00 кв.м., в местността „Ковънлък” по 

кадастралната карта  на гр.Разград, актуван с АОС №706/23.06.2010г. 

С писмо с вх. №549/16.12.2009г , собственикът е заявил желание за 

закупуване на общинския имот. Молбата е разгледана от комисията 

по чл.2 от Наредба 2 на ОбС Разград, която е приела положително 

решение. 

Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на гори и земи 

от горския фонд Людмил Василев Лилов, съгласно удостоверение 

№998/12.09.2006г. от Министерството на земеделието и горите, която е 

в размер на 14 240. 00 лв. (четиринадесет хиляди двеста и четиридесет 

лева). След направено пазарно проучване от оценителя е установено, 

че достигнатата пазарна цена на имот от същия вид е в размер на 

71 088.00 лв. /седемдесет и една хиляди и осемдесет и осем лв/. 

Съгласно удостоверение с изх.№1440/23.06.2010. данъчната оценка за 

имота е 56881,10лв. (петдесет и шест хиляди осемстотин осемдесет и 

един лева и десет стотинки). След проведено гласуване в заседание  на 

Общински съвет – Разград от 18.08.2010 г. по Протокол №42 е прието 

предложение за увеличение на  пазарната    цена на имота на 103 185 

лв. 
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 Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  чл.21, 

ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост и чл.28а  от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, със 17 гласа „ЗА”, „против” - 2, „въздържали се” –10, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот №61710.816.813 в 

местността „Ковънлък” по кадастралната карта на гр. Разград, 

одобрена със заповед №РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния 

директор на АГКК, изменена със заповеди №КД-14-17-64/13.02.2009г. и 

№КД-14-17-157/15.06.2010г. на Началник на СГКК гр. Разград, с площ 

13758,00 кв.м., с трайно предназначение на територията: горска, с 

начин на трайно ползване: широколистна гора, актуван с АОС 

№706/23.06.2010г, при граници:  поземлени имоти: №61710.816.822 и 

№61710.816.812,  на собственика на законно построените в имота пет 

функционално свързани сгради,  с предназначение за курортно-

туристическа дейност –  „ХОРИЗОНТ - РУСЕ” АД гр.Русе, ЕИК 

200364956,  на пазарна цена 103 185 лв. /сто и три хиляди сто осемдесет 

и пет лв./, определена с решение на Общински съвет – Разград по 

Протокол №42 от 18.08.2010 г. при данъчна оценка на имота 

56881,10лв. (петдесет и шест хиляди осемстотин осемдесет и един лева 

и десет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

          3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

       Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз исках да кажа само, че не мога да гласувам в подкрепа на тази 

докладна записка тъй като щях да вляза в кюпа заедно с „АТАКА” и 
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„ДПС”. Тук гледам точно г-н Димитров, който говори по телефона и 

винаги е искал да се разграничи. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Всеки общински съветник има право да гласува по собствена воля. 

Вие нямате право да упреквате общинския съветник как гласувал. Никакво 

право. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да сте уловили упрек, Вие? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Нямате никакво право да упреквате общинския съветник. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз не упреквам. Правя констатация само, че г-н Музаффер Хамин и г-

н Георги Димитров ръка за ръка, както преди малко казах от трибуната са 

гласували за продажбата. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Те са гласували по собствена воля. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Точно така. И аз моята свободна воля не ми позволи да бъда заедно с 

тях трети от някакво трио, за това гласувах „против”, с което изразих 

своята позиция и обясних своя отрицателен вот. Не упреквам никого за 

свободната воля изразена с гласуване в тази зала. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви аз г-н Димитров. 

 

 

СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Относно:  Поемане на дългосрочен дълг от Община Разград за 

финансиране на проект: Прилагане на мерки за енергийна 

ефективност в ЦДГ „Славейче” ж.к „Орел” гр.Разград, ЦДГ „ 

Лудогорче” ж.к „ Орел” гр. Разград, Детска ясла „ Слънчево детство” 
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ж.к. „Орел” и Ученическа спортна школа гр. Разград, с кредитор Фонд 

„Енергийна ефективност” 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Уважаеми г-н Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

   По закона за енергийна ефективност са  необходимите енергийни 

мерки, които трябва да бъдат предприети за обектите държавна и 

общинска собственост с разгъната площ над 1000 кв.м. Това са масово 

сградите с обществено значение в образованието, културата, 

административни сгради . Наличието на разработени проекти за енергийна 

ефективност е едно от условията за кандидатстване по програми на 

европейския съюз и други фондове. Във връзка с тези изисквания Община 

Разград  възложи изготвянето на  обследване  за енергийна ефективност  на 

четири сгради общинска собственост както ги изброихте: ЦДГ „ Славейче” 

ж.к „ Орел” гр.Разград, ЦДГ „ Лудогорче” ж.к „ Орел” гр.Разград, Детска 

ясла „ Слънчево детство” ж.к. „ Орел” и Ученическа спортна школа гр. 

Разград. 

          Предвид състоянието на материалната база на посочените сгради са 

предвидени мерки за повишаване на енергийната ефективност включващи: 

топлоизолация на външни стени, подмяна дограма с нова PVC, полагане на 

топлоизолация на покрив и мерки по отоплителните системи. 

Необходимите инвестиции за внедряване на горните мерки са в 

размер на 923 413 лв. Изготвените доклади дават възможност за 

кандидатстване за финансиране към Фонд „Енергийна ефективност”. 

Фондът е създаден чрез Закона за енергийна ефективност като юридическо 

лице и изпълнява функции на финансираща институция за предоставяне на 

кредити и гаранции по кредити, както и на център за консултации. 

Основен принцип в управлението на фонда за енергийна ефективност е 

публично - частното партньорство.  

Съгласно изискванията по процедурата за кандидатстване по фонда е 

необходимо решение на общинския съвет за поемане на дългосрочен дълг. 

Предвид изложеното предлагам Общинския съвет да приеме 

следното решение: Община Разград е възложила изготвянето на 

обследване за енергийна ефективност  на четири сгради общинска 

собственост в които се помещават: ЦДГ „ Славейче”ж.к „ Орел” гр.Разград, 

ЦДГ „ Лудогорче” ж.к „ Орел” гр.Разград, Детска ясла „ Слънчево детство” 

ж.к. „ Орел” и Ученическа спортна школа гр. Разград.  

            Необходимите инвестиции за внедряване на предвидените  мерки за 

повишаване на енергийната ефективност са в размер на 923 413 лв. 
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Изготвените доклади дават възможност за кандидатстване за финансиране 

към Фонд „Енергийна ефективност”. 

Съгласно изискванията по процедурата за кандидатстване по фонда е 

необходимо решение на общинския съвет за поемане на дългосрочен дълг. 

          Предвид голямата обществена значимост на проекта и 

съответствието му с плана за енергийна ефективност на основание чл.23 от 

Закона за Енергийна ефективност, чл.21, ал.1 т.8, 10 и 12 от ЗМСМА и 

чл.17 във връзка с  чл.19 „а” от Закона за общинския дълг предлага 

Общински съвет да вземе следното решение: Общински съвет Разград, 

дава съгласие за поемане на дългосрочен дълг от Община Разград за 

финансиране на проект : Прилагане на мерки за енергийна ефективност в 

ЦДГ „Славейче”, ж.к „Орел” гр.Разград, ЦДГ „ Лудогорче”, ж.к „ Орел” 

гр.Разград, Детска ясла „Слънчево детство” , ж.к. „Орел” и Ученическа 

спортна школа гр. Разград при следните параметри: максимален размер на 

дълга 923 413 лева, финансираща институция- Фонд „Енергийна 

ефективност”, валута на дълга в български лева, максимален срок на 

погасяване –  72 месеца, максимален лихвен процент –до 8 %, условия на 

погасяване- по договаряне съгласно погасителен план, обезпечение по 

кредита-четвърти по ред особен залог на настоящи и бъдещи вземания от 

собствени приходи по смисъла на чл.6, ал. 1 ,т.1 от закона за Общинския 

бюджет ,покриващи 125 % от кредита, такси и комисионни – няма. 

  Второ: упълномощава и делегира права на кмета на Общината да  

предприеме и извърши всички необходими правни и фактически действия 

за кандидатстване за отпускане на кредит, подписване и подаване на 

всички необходими документи, сключване на договор за кредит при 

гореописаните условия, учредяване на обезпечението и вписване на 

договора за особен залог на вземанията описани в т.8 Централен регистър 

на особените залози. 

  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и  Областния управител на Област Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги тази докладна записка беше разгледана в 

комисията по бюджет, финанси и икономическа политика. Г-жо Ангелова 

моля да ни запознаете с решението на комисията. 

 

Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

Проекта за решение по тази докладна записка е подкрепен   с 8 гласа 

„ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги имате думата за въпроси. Заповядайте г-н 

Анастасов. 
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Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Има ли в стратегията за развитие на общината мерки за енергийна 

ефективност? Включени мерки за енергийна ефективност. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Има естествено, но сега ако искаш да ти цитирам точно какво, къде и 

как, просто няма как да стане. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Би следвало за напред да ги приложат към докладната записка. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Кое? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Тази част свързана с тия мерки за енергийна ефективност. Едно от 

изискванията за кандидатстване по Фондовете е да се приложи 

Стратегията, нали така? 

  

Г-н Любомир Цонев – Зам. - кмет на Община Разград 

Само преди два месеца Вие приехте „План за енергийна ефективност”, 

ако си спомняте какво сте приемали.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

И там включени ли са тия четири обекта? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

Ти също беше общински съветник и гласува тогава. Значи не знаеш 

какво има в „Стратегията за енергийна ефективност” и ми задаваш. Сега 

просто ме поставяш  в неудобно положение да ти отговарям по начин, по 

който не ми се иска да ти отговарям. Има ли. Ами нали го има плана. Ти 

трябва да го имаш. Ако го нямаш можеш да го вземеш от залата, където се 

съхраняват материалите и да се запознаеш. Защо ми задаваш сега въпрос, 

по който трябва да ти отговоря по неприятен за мен и за теб начин. 

 

  Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

  Реплика към г-н Анастасов. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  На кого? 

 

 Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 
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  Към г-н Анастасов по-скоро, защото. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

   Реплика на изказване се взема г-жо Карагьозова. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Може да зададете въпрос. 

 

  Г-жа Селиме  Карагьозова – ПП „ДПС” 

  Само да припомня, че тогава по извънредния способ беше раздадена 

докладната записка. Аз гласувах „въздържал се”, защото не съм запозната 

с докладната записка и даже г-жа Ц. Таракчиева се обиди, защото било 

последния срок. Когато докладните записки не са разглеждани подробно в 

комисиите е нормално да се получават такива пропуски и от наша страна. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Кажете г-н Цонев.  

 

Г-н Любомир Цонев – Зам. - кмет на Община Разград 

Само искам да поясня на общинските съветници, че съгласно Закона 

за енергийната ефективност всички сгради общинска и държавна 

собственост на 1000 кв.м. трябва да влизат в тези Програми. Трябва да им 

се направи енергиен одит и трябва да бъдат санирани. Това е задължение 

по Закон. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Има и фиксирани срокове. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Друг желаещ да зададе въпрос? Заповядайте г-н 

Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря Ви г-н Председател. 

 Аз имам един въпрос към г-н Бояджиев. Влизайки в сайта на Фонд 

„Енергийна ефективност” там има поставени едни други условия, които 

гледам, че предложените от г-н Бояджиев са доста по-добри, какво имам 

предвид? Това са параметрите, при които следва подписването и 

поемането на дълга. В сайта е посочен максимален срок 60 месеца, ние сме 

посочили  т.е. в проекта за решение е посочен 72 месеца. Максималния 

лихвен % е посочен 9%, в проекта за решение ние сме очертали рамката до 

8%. Обезпечението по кредита е посочено е сайта на Фонда, като първи по 

ред особен залог на настоящи и бъдещи вземания, ние го предлагаме в 
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проекта четвърти по ред особен залог и като размер на обезпечението 

говорим за 125%, които са в проекта за решение,  а в сайта на Фонда е 

обезпечения покриващи 150 % от кредита. Тези по-добри условия, които са 

посочени в проекта за решение ще намерят ли подкрепа с оглед това, което 

е посочено в сайта на Фонда? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Нали знаете, че преди да тръгнем да правим тази работа 

предварително я съгласуваме с Фонда. Всички условия включително и тия, 

които ги предлагаме, те ги приеха и на тази база аз ги предлагам. Аз не 

мога да върша самодейност извън рамката на условията, които фонда 

налага. Това става с тяхно знание и съгласие. И аз мисля, че това са едни 

добри параметри. Допълнителна информация, която съвсем естествено 

няма как да обхванем в докладната записка, това е сума, която се 

инвестира от Фонда. Плащането на тази сума се разсрочва във времето и тя 

се изплаща с икономиите от всяко едно от тези четири заведения. От 

икономиите, които касая издръжката в резултат на проведените 

енергоспестяващи мероприятия, които намаляват съответно консумацията 

за отопление, за издръжка. Това са разходи за издръжка. По наши 

изчисления месечния размер на сумите, които ще трябва да влага всяко 

едно заведение са в размер на  3500 до 3800лв., което е съвсем нормално, 

съвсем поносимо. Аз мисля, че някои от тях ще бъдат изплатени и преди 

максималния срок, които се залага, като краен срок за погасяване на 

задълженията. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Друг въпроси? Няма. Мнения и предложения. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Понеже г-н Бояджиев отговори на въпроса, който щях да задам. Точно 

това ми беше въпроса дали има някакъв разчет как ще се изплатят тези 

разходи и явно, че разчета е направен, което е добре. Инициативата е 

хубава и наистина трябва да се направи това нещо. Макар че струва много 

пари. Просто уточняващо исках да попитам, защото в указанията се говори 

и за 25% съфинансиране от общинския бюджет. Това явно се има предвид 

и трябва да е заложено за следващата година. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 В следващата година е. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Предполагам, че има между 270 и 300 хил. лв. на базата на. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Моля?  

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Ще бъде между 270 и 300 хил. лв. на базата на тия 900 000 лв., грубо. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 По малко от 200 000лв. Към 170, 180 хил. лв. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Добре няма проблеми. Още едно условие, така се запознах с 

изискванията, че се изисква да се представи проекто - бюджет за 

следващите три години. Има го в условията на Фонда, в документацията. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Не. Не са поставяли такова условие. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Защото го прочетох, че го има и ако наистина го има. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 То няма как да представиш проекто бюджет за  три години напред. 

Той просто няма да бъде реален. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Учудващо е, но го има като изискване. Искат някакви прогнози. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Няма такова нещо. Ти поне си човек с опит.  

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Но го има в изискванията. Може да са го отказали. Другия ми въпрос 

понеже започваме да говорим за доста кредити, което е явно необходимо, 

наложително в даден момент да се теглят кредити, изказвам известни 

опасения, че кредит след кредит и този няма ли да натовари много 

общината в бъдеще време, за да спре издръжката на някои дейности. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Не. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 
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 Теглихме кредит за Художествената галерия, този за осемте милиона, 

теглим кредит за тук. Става кредит лед кредит, което носи лихви, 

плащания и т.н. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Аз ти благодаря за този въпрос, защото много се спекулира 

включително и Иво Димитров пак се помъчи на чисто политически 

аргументи да прави и спекулации. Вижте какво колеги. Общините винаги 

са теглили и ще продължават да теглят кредити. Общините няма да живеят 

без кредити. Още повече в тази ситуация, в тази тежка икономическа 

даденост в момента, България не е изключение, Община Разград не е 

изключение и за в бъдеще ще се теглят такива. Само един пример ще дам. 

Шумен съседна наша община. Те се хванаха по един проект, с които 

тръгнаха на подмяна на водопроводните съоръжения в подземния кадастър. 

По тази програма няма заложени средства за пълно рехабилитиране на 

пътищата а само там където се копае. В резултат на което пътищата в 

Шумен са нещо страшно и сега тръгват на вариант да теглят 30 милиона. 

Миналата седмица бях при колегата и той ме помоли да коментираме тези 

неща. Трийсет милиона, въпреки че бюджета на Шумен е около 50, 55 

милиона с 20 милиона повече от нашия. И аз му казах 30 мил. е 

изключително голямо задължение. Остави лихвата отделно и второ в 

дългосрочен план ако Вие това нещо го гласувате и го приемете аз тази 

община не я виждам в следващите 20 години да заделя нормално средства 

за всякакви други дадености. И трябва да се търси умерения баланс. Но 

кредити винаги ще има. Колкото до нашите. Ние до края на годината  

дълга във връзка с лихвите, който поехме за картинната галерия, там 

приключваме. Там приключихме със строителството. В момента си 

оформяме документацията и до края на годината единия дълг ще отпадне. 

Той е в рамките на 40 и няколко хиляди планирани, но ще бъдат най 

вероятно по-малка сума. Така,че въпроса е да се търси баланса и да се 

търсят приоритетите. Аз мисля, че този въпрос заслужава внимание, 

защото детските градини в случая и Спортната зала са наш приоритет те 

няма от къде да дойдат. Вие знаете, че отделно си кандидатствахме по 

Оперативна програма „Регионално развитие” с проект за девет училища за 

близо 5 милиона, който го вкарахме, който в момента е в Оперативната 

програма, дай боже да бъдем класирани и ако това стане решаваме на 

100% проблема с енергийната ефективност на всички общински училища. 

За съжаление детските градини са много повече като бройка и състоянието 

им като база е много амортизирано. Това нещо ако стане дай боже, на 

практика решава проблема на четири сгради. И хубаво е, че на практика 

решаваме проблема на всички заведения, детски заведения, които са в 

„Орел”, тъй като „Орел” е спалнята на Разград, там са младите хора, там са 
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децата, които живеят и ще бъдат обслужвани на практика от ползите ако 

евентуално се реализира този проект. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги друг желаещи да вземат отношение?  Няма. 

Процедура гласуване. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Извинявам се. Г-н Братованов, понеже, понеже ставаше въпрос за 

понасянето. Ние така или иначе тези средства от които ще погасяваме ние 

си ги предвиждаме в бюджета. Те са. Дали има енергийна или няма, тези 

средства ще си бъдат там. Ползата ще ни бъде, че част от тези средства 

около 3000,3500, 3700, 3800 лв. ще отиват за свършване на нещо, което ние 

първоначално не сме инвестирали. Фонда е инвестирал, в рамките на 4,5,6 

години се погасява инвестицията. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги процедура гласуване. Моля гласувайте. Ще имаме и поименно 

гласуване. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

18. 08. 2010 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   
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18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев Отсъства   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова +   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев +   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

РЕШЕНИЕ 

№ 775 

 Община Разград е възложила изготвянето на обследване за 

енергийна ефективност  на четири сгради общинска собственост в 

които се помещават:  

• ЦДГ „ Славейче”ж.к „ Орел” гр.Разград, 

• ЦДГ „ Лудогорче” ж.к „ Орел” гр.Разград 

• Детска ясла „ Слънчево детство” ж.к. „ Орел” и 

•  Ученическа спортна школа гр. Разград  

 Необходимите инвестиции за внедряване на предвидените  мерки 

за повишаване на енергийната ефективност са в размер на 923 413 

лв. /деветстотин двадесет и три хиляди четиристотин и тринадесет 

лева/. Изготвените доклади дават възможност за кандидатстване за 

финансиране към Фонд „Енергийна ефективност”. 

Съгласно изискванията по процедурата за кандидатстване по 

фонда е необходимо решение на общинския съвет за поемане на 

дългосрочен дълг. 

          Предвид голямата обществена значимост на проекта и 

съответствието му с плана за енергийна ефективност на основание 

чл.23 от Закона за Енергийна ефективност, чл.21, ал.1 т.8, 10 и 12 от 

ЗМСМА и чл.17 във връзка с  чл.19 „а” от Закона за общинския дълг, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, 

„против” - няма, „въздържали се” –няма, 

  

Р Е Ш И: 
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1.Общински съвет Разград, дава съгласие за поемане на дългосрочен 

дълг от Община Разград за финансиране на проект : Прилагане на 

мерки за енергийна ефективност в ЦДГ „Славейче”, ж.к „Орел” 

гр.Разград, ЦДГ „ Лудогорче”, ж.к „ Орел” гр.Разград, Детска ясла 

„Слънчево детство” , ж.к. „Орел” и Ученическа спортна школа гр. 

Разград при следните параметри 

1.1. Максимален размер на дълга 923 413 лева 

1.2. Финансираща институция - Фонд „Енергийна 

ефективност” 

1.3. Валута на дълга - лева 

1.4. Максимален срок на погасяване –  72 месеца 

1.5. Максимален лихвен процент –до 8 % 

1.6. Условия на погасяване- по договаряне съгласно 

погасителен план 

1.7. Обезпечение по кредита-четвърти по ред особен залог на 

настоящи и бъдещи вземания от собствени приходи по 

смисъла на чл.6, ал. 1 ,т.1 от закона за Общинския 

бюджет ,покриващи 125 % от кредита 

1.8. Такси и комисионни – няма 

2. Упълномощава и делегира права на кмета на Общината да  

предприеме и извърши всички необходими правни и фактически 

действия за: 

     Кандидатстване за отпускане на кредит, подписване и подаване на 

всички необходими документи, сключване на договор за кредит при 

гореописаните условия, учредяване на обезпечението и вписване на 

договора за особен залог на вземанията описани в т.8 Централен 

регистър на особените залози. 

3.  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и   Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок 

от приемането му. 

   Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Искам да Ви запозная с няколко процедури. Едната е прекратена 

съдебна процедура, която касаеше оспорваното от нас решение, но след 

това прегласувано поименно по Наредба 14 за таксите за билки. И от вчера 

имаме обжалване чрез ОбС до Административен съд,  жалба от „Алкатур” 
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и тя касае наше Решение 748 от 27.07.2010г., относно: Конкурси за 

възлагане на превози по линия от квота на Община Разград. Така,че и тази 

съдебна процедура. Вие знаете едната приключи преди няколко месеца 

започваме отново същата 

На основание чл. 54, ал.1 от нашия Правилник Ви уведомявам, че 

всички постъпили материали до момента са разпределени по 

компетентност в съответните комисии, които ще бъдат септември месец, 

до общинска администрация.  

Поради изчерпване на дневния ред в 14.30 часа обявявам заседанието 

на Общински съвет Разград за закрито.  

Благодаря Ви и Ви желая приятен ден. 

 

 

 

 

 

        ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

                                                    / Д. Добрев / 

 

                  СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 

                                          / Х. Хамиев / 

 

 

 


